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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete Gazdasági Bizottságának 
2017. május 30. napján megtartott soros nyilvános üléséről 
 
Az ülés helyszíne:  Polgármesteri Hivatal Geróts terme 
 
Az ülés kezdési időpontja:  18.00 óra 
 
Megjelentek: Varga Ferenc elnök 
 Nemes József bizottsági tag 
 Kuna Ferenc bizottsági tag 
 Dr. Gyulay Gyula bizottsági tag 
 Szigeti Zoltán bizottsági tag 
 Lipovics Tamás bizottsági tag 
 Balikó Adrienn bizottsági tag 
 Varga Szabolcs bizottsági tag 
 
Távolmaradását jelezte:  Bártol Botond bizottsági tag 
  
Az ülésen megjelentek:  Dr. Szabó Tibor  polgármester 
  Gucsek István  alpolgármester 
  Horváth Bálint alpolgármester 
  Farkas Erzsébet képviselő 
  Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika jegyző 
  Miklósné Pető Rita aljegyző 

  Kovacsevicsné dr. Bögi Viktória humán igazgató 
  Tóth Zoltán  műszaki csoportvezető 
  Kovács Lajos Attila főmérnök  
  Buda Gabriella titkárságvezető 
  Vörös Péter a Martongazda Kft. ügyvezetője 
  PfifferZsuzsanna a BBK igazgatója 
 
  Szojka Edina Palladium Consulting Kft. 
  Jebelóczki Richárd Palladium Consulting Kft. 
 
Varga Ferenc megnyitja az ülést, megállapítja, hogy 7 fő bizottsági tag az ülésen megjelent, 
a bizottság határozatképes.Javaslatot tesz a jegyzőkönyvvezetőre Molnár Lívia 
személyében, majd megállapítja, hogy a Gazdasági Bizottság (továbbiakban: GB) 
egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

111/2017. (V. 30.) határozata 
a jegyzőkönyvvezetőről 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
jegyzőkönyv vezetésére Molnár Lívia személyét fogadta el. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: elnök 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőre Balikó Adrienn személyében, majd 
megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

112/2017. (V. 30.) határozata 
a jegyzőkönyv hitelesítőről 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
jegyzőkönyv hitelesítésére Balikó Adriennszemélyét fogadta el. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: elnök 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc javaslat, észrevétel híján szavazásra teszi fel a kiküldött napirendet. 
Megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

113/2017. (V. 30.) határozata 
a napirendről 

 
1. napirend 1.ET Javaslat Nemzetgazdasági Minisztériummal kötött Támogatási 

szerződés módosítására  
2. napirend 2.ET Javaslat az „útépítési munkálatok Martonvásáron” című 

közbeszerzési eljárás elbírálására  
3. napirend 3.ET Javaslat településfejlesztési megállapodás megkötésére  
4. napirend 4.ET Javaslat a helyi közösségi közlekedés menetrendjére 
5. napirend 5.ET Javaslat a BBK alapító okiratának módosítására 
6. napirend 6.ET Javaslat a Martonvásári Kulturális Egyesület támogatására 
7. napirend 8.ET Beszámoló az önkormányzati társulások 2016. évi működéséről 
8. napirend 9.ET Beszámoló a 2016. évi mezőőri feladatok ellátásáról 
9. napirend 10.ET Beszámoló a közterület-felügyelet 2016. évi működéséről, 

tapasztalatairól 
10. napirend 13.ET Tájékoztató a testület határozatainak végrehajtásáról, tájékoztató 

pályázatokról, beruházásokról, peres ügyekről, az önkormányzat 
aktuális pénzügyi helyzetéről, az adóbevételek állásáról, a 
polgármester szabadságáról 

11. napirend Egyebek 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: Elnök 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc az 1, napirendi pont előtt szót ad Jebelóczki Richárdnak, aki ismerteti a GB-
vel a Palladium Consulting Kft. hátterét, és biztosítási ajánlatát az Önkormányzat számára. 
 
18.25-kor Szigeti Zoltán érkezik az ülésterembe, a GB 8 főre egészül ki. 
 
Horváth Bálint a tájékoztatót követően javasolja, hogy a jelenlegi biztosítási szerződést az 
Önkormányzat a következő napon mondja fel, majd a biztosítókat versenyeztetve válasszák 
ki az új biztosítót, amelyre egy hónap áll rendelkezésre. 
 
Varga Ferenc a GB elnökeként kéri Jegyző Asszonyt, hogy a következőtestületi ülésre 
terjessze elő a javaslatot. 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

 
 

1. napirendi pont 
Javaslat aNemzetgazdaságiMinisztériummal kötött Támogatási szerződés 
módosítására 

 
Horváth Bálint előterjesztőként ismerteti, miért van szükség az NGM-mel kötött szerződés 
módosítására 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

114/2017. (V. 30.) határozata 
aNemzetgazdaságiMinisztériummal kötött  

Támogatási szerződés módosításáról 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 
aNemzetgazdaságiMinisztériummal kötött Támogatási szerződés módosításárólszóló 
határozati javaslatotelfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
 
 

2. napirendi pont Egyebek 
Javaslat az „útépítési munkálatok Martonvásáron” című közbeszerzési eljárás 
elbírálására 

 
Horváth Bálintelőterjesztő ismerteti a napirendi pontot, és röviden elmondja a műszaki 
tartalmat. 
 
Varga Ferenckérdést, észrevételt vár.  
 
Lipovics Tamás számáranem derült ki egyértelműen a műszaki tartalomból, hogy az utak 
esetén burkolat kiegészítésről, vagy javításról van szó. 
 
Horváth Bálint elmondja, hogy az út teljes keresztmetszetben burkolatot kap, ami az út 
szélesítését is magában foglalja. 
 
Kuna Ferenc észrevételezi, hogy az általa csak most látott műszaki tartalom szerint a 
kerékpárút csak egy réteg aszfaltot kap, véleménye szerint egy vegyes használatú útnál ez 
kevés és a vízelvezetés sincs megfelelően megoldva. A Rákóczi utcában nincs tervezve 
szegély az úthoz, ezzel sem ért egyet. 
 
Horváth Bálint ígéretet tesz rá, hogy az anyagot eljuttatja, valamint hozzáteszi, hogy forrás 
bevonásával lehetne elvégezni az említett munkákat. 
 
Vita bontakozik ki a plusz munkák bekerülési költsége és a teljes összeg közötti különbözet 
mértékéről, valamint arról, hogy ez mire fordítható. 
 
Dr. Szabó Tibor kéri az Elnök Urat, hogy most döntsenek a közbeszerzési kiírásról. 
Meglepődve hallja, hogy Kuna Ferenc képviselő urat nem vonták be az egyeztetésbe. 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Javasolja, hogy most döntsenek az előterjesztésről, majd Kuna Ferenc bevonásával 
tegyenek javaslatot kiegészítésre arra nézvést, hogy vállalható-e a kiegészítő munka 
elvégzése. 
 
Horváth Bálint egyetért a javaslattal. Kéri, hogy Kuna Ferencet az utas projektekbe vonják 
be a jövőben.  
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a módosított rendelet-tervezetet szavazásra 
teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB 7 igen és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

115/2017. (V. 30.) határozata 
az „útépítési munkálatok Martonvásáron” című közbeszerzési eljárás elbírálására 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága az 
„útépítési munkálatok Martonvásáron” című közbeszerzési eljárás elbírálásáraszóló 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal  
 
 

3. napirendi pont 
Javaslat településfejlesztési megállapodás megkötésére 

 
Horváth Bálint előterjesztő ismerteti az előterjesztést, majd kéri elfogadásra javasolni a 
mellékelt tartalommal. 
 
Lipovics Tamás érdeklődik, hogy az 1069-es helyrajzi szám magántulajdonban van-e, és ha 
igen, van-e szándék az eladásra. 
 
Horváth Bálint elmondja, hogy igen és a tulajdonos várja az adásvételi szerződést. 
 
Lipovics Tamás további kérdése, hogy a telekosztás költségein túl van-e más kiadás? 
 
Horváth Bálintelmondja, hogy a HÉSZ-re nincs hatással a telekosztás, az Önkormányzat az 
eladás költségeit viseli. 
 
Dr. Szabó Tibor úgy látja, hogy a belváros fejlesztésének elindításakor abban bíztak, hogy 
az önkormányzati fejlesztések magukkal vonják a vállalkozók fejlesztéseit is. Úgy véli, ez 
megvalósult. Több tervvel kapcsolatban tárgyalások folynak jelenleg is. Az Önkormányzat 
dolga, hogy ezeket a törekvéseket támogassa, valamint megköszöni az ezek kapcsán 
végzett munkát. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

116/2017. (V. 30.) határozata 
településfejlesztési megállapodás megkötéséről 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
településfejlesztési megállapodás megkötéséről szóló határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

117/2017. (V. 30.) határozata 
Martonvásár, 1069 hrsz-ú ingatlan egyes részeinek megvásárlásról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Martonvásár, 1069 hrsz-ú ingatlan egyes részeinek megvásárlásról szóló határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

4. napirendi pont 
Javaslat a helyi közösségi közlekedés menetrendjére 

 
Vörös Péter ismerteti az előterjesztést, beszámola 3 hónapos kísérleti menetrend 
tapasztalatairól 
 
Varga Ferenc hozzáfűzi, hogy a Felügyelőbizottság (továbbiakban: FB) tárgyalta az 
előterjesztést, valamint azzal azért számolni kell, hogy a táblák költségei mellettúj megállót 
kell kialakítani  
 
Horváth Bálint érdeklődik lakossági igények alapján, hogy kihelyezhetőek-e olyan táblák, 
amelyeken szerepel a megállók neve is. 
 
Vörös Péter szerint igen, bár akkor nagyobb táblákra lesz szükség, valamint a sofőrnél is 
van menetrend. 
 
Varga Ferenc kéri hogy oldják meg a táblák kérdését, majd egyéb kérdés, észrevétel híján a 
határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

118/2017. (V. 30.) határozata 
 a helyi közösségi közlekedés menetrendjéről 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
helyi közösségi közlekedés menetrendjéről szóló határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

5. napirendi pont 
Javaslat a Brunszvik-Beethoven Kulturális Központ alapító okiratának módosítására 

 
Pfiffer Zsuzsanna ismerteti az előterjesztést, megindokolja,miért került vissza az anyag a 
Képviselő-testület elé. 
 
Varga Ferenc kérdést, észrevételt vár. 
 
Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy a Humán Bizottság (továbbiakban: HB) ülésén is jelezte, 
hogy elfogadhatatlannak tartja, hogy egy hónap után az elfogadott módosítást ismét 
módosítani kell. Ha az ügyintézők hibáztak, akkor vonják le a következtetéseket, ha pedig 
utána jelezték a Magyar Államkincstártól, hogy szerintük nem jó, akkor pedig álljon kia 
Hivatal és az Önkormányzat az igazáért. 
 
Varga Ferenc érdeklődik a HB elnökétől, hogy elfogadásra javasolta-e a HB a módosítást. 
 
Kuna Ferenc ismerteti, hogy igen. 
 
Varga Ferencérdeklődik, hogy van-e kérdés, észrevétel, majd azok híján a határozati 
javaslatot szavazásra teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

119/2017. (V. 30.) határozata 
a Brunszvik-Beethoven Kulturális Központ alapító okiratának módosításáról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Brunszvik-Beethoven Kulturális Központ alapító okiratának módosításáról szóló 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

6. napirendi pont 
Javaslat a Martonvásári Kulturális Egyesület támogatására 

 
Horváth Bálint előterjesztőként elmondja, hogy a korábbi évekkel szemben a gyermeknap 
megtartására benyújtott pályázat nem nyert, valamint ismerteti a tervezett programokat. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

120/2017. (V. 30.) határozata 
a Martonvásári Kulturális Egyesület támogatásáról 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Martonvásári Kulturális Egyesület támogatásáról szóló határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

7. napirendi pont 
Beszámoló az önkormányzati társulások 2016. évi tevékenységéről 

 
Dr. Szabó Tibor ismerteti az önkormányzatok társulásainak 2016-os évi tevékenységét, 
megjegyzi, hogy a Csatornatársulás érdemi munkát nem végez. A társulásokkal kapcsolatos 
szakmai és adminisztratív munka végzését megköszöni a Hivatalnak, Jegyző Asszonynak, 
pénzügyi Igazgató Úrnak és a munkatársaknak. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

121/2017. (V. 30.) határozata 
a Szent László Völgye Szennyvíztisztító és Csatornahálózat Fejlesztő Önkormányzati 

Társulás 2016. évi beszámolójáról 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Szent László Völgye Szennyvíztisztító és Csatornahálózat Fejlesztő Önkormányzati 
Társulás 2016. évi beszámolójáról szóló határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: elnök 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc kérdést, észrevételt vár. 
 
Kuna Ferenc a plébániai képviselő-testület ülésén felmerültek alapján érdeklődik, hogy a 
Szent László Völgye-Bóbita Óvoda megszűnése kapcsán ki fogja utalni az átadás-átvételt 
követően a béreket? 
 
Dr. Szabó Tibor elmondja, hogy szeptemberben az Egyházmegye fog utalni. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

122/2017. (V. 30.) határozata 
a Szent László Völgye Többcélú Kistérségi Társulás 2016. évi beszámolójáról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Szent László Völgye Többcélú Kistérségi Társulás 2016. évi beszámolójáról szóló 
határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

 
 

8. napirendi pont 
Beszámoló a 2016. évi mezőőri feladatok ellátásáról 

 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika felkéri Csíki Botond mezőőrt, hogy ismertesse az 
előterjesztést.  
 
Csíki Botond nem kívánja kiegészíteni aleírtakat, kiemeli viszont, hogy egy vadkamera 
nagyban segítené a munkáját. Táblák elhelyezését javasolja (Kamerával megfigyelt terület, 
szemét lerakása tilos! felirattal), ebben kéri az Önkormányzat támogatását. 
 
Lipovics Tamás kiemeli a beszámolóból, hogy szelektív hulladékgyűjtők gyakorlatilag 
nincsenek már közterületen, csak a Polgármesteri Hivatal udvarán. A gondosan becsomagolt 
szelektív hulladék a határba kerül. Véleménye szerint ez talán újragondolásra érdemessé 
teszi a szelektív szigetek visszaállítását. 
 
Gucsek István ismerteti, hogy a gyűjtőszigetek megszüntetésének oka a nem 
rendeltetésszerű használat volt, és kimerítően tájékoztatja a GB-t az egyéb, szelektív 
gyűjtésre módot adó lehetőségekről és az azokról való tájékozódás lehetőségeiről. Felhívja a 
figyelmet a tájékoztatás fontosságára 
 
Varga Ferenc kéri, hogy a kameráról kérjenek árajánlatot. Érdeklődik, hogy a felszólítások 
mennyire eredményesek? 
 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika elmondja, hogy amennyiben sikerül megtalálni az 
elkövetőt, a felszólítás általában elegendőnek bizonyul. Kiemeli a Szőlőhegyet, ahol 
folyamatosak az ellenőrzések. A közterület-felügyelő eljárásrendje a következő: 1. szóbeli 
figyelmeztetés. 2. írásbeli kérés határidő megjelölésével, 3. helyszíni vagy közigazgatási 
bírság kiszabása 
 
Varga Ferencvéleménye szerint a  mezőőr munkájának van eredménye Ezt követően egyéb 
kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd megállapítja, hogy 
a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

123/2017. (V. 30.) határozata 
 a 2016. évi mezőőri feladatok ellátásáról szóló beszámolóról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
„Beszámoló a 2016. évi mezőőri feladatok ellátásáról” tárgyú határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

9. napirendi pont 
Beszámoló a közterület-felügyelet 2016. évi működéséről, tapasztalatairól 

 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika felkéri Tóth Tibor közterület-felügyelőt, hogy ismertesse 
az előterjesztést.  
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Tóth Tibor nem kívánja kiegészíteni az írásos anyagot, viszont megemlíti, hogy a 
beszámoló elkészülte után változtak valamelyest az adatok, tekintettel az adatszolgáltatási 
határidőkre. 
 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika ismerteti ennek okát: született egy együttes utasítás, ami 
az idei ellenőrzésekre vonatkozik. Ez folyamatos beszámolási kötelezettséget jelent, 
valamint ehhez kapcsolódóan számszerűsített jelentéseket. A büntetések nyilvántartásba 
vétele is megtörtént, az első esetekkel kapcsolatos reakciók most várhatóak. 
 
Dr. Szabó Tibora konkrét feladat-meghatározást hasznosnak találja, ez a rend rendelet 
végrehajtását is segíti. A panaszok várhatóak, javasolja a lakosság kimerítő tájékoztatását a 
szabályokról, kéri Jegyző Asszonyt, hogy az anyagot juttassa el annak, aki kéri. 
Rendszerbeli hiányosság esetén lehet szó a módosításról. A közterület-felügyelő felé kérése, 
hogy munkarendje alkalmazkodjon a város életéhez, amennyire lehet. 
 
Gucsek István érdeklődik, hogy a beszámoló 30. pontjában említett kiegészítő tábla mit 
jelent? 
 
Tóth Tibor válaszában elmondja, hogy jelenleg tiltó tábla híján nem intézkedhet a megjelölt 
helyszínen. Kéri a tábla kihelyezését. 
 
Varga Ferenckéri ennek megoldását. 
 
Gucsek István a főtéren való gördeszkázás kérdésére tér ki. Véleménye szerint ebben a 
formában a főtér nem alkalmas erre, a megoldást a gördeszkázás tiltásában látja. 
 
Varga Ferenc észrevételt vár. 
 
Balikó Adrienn addig, amíg nincs biztosítva erre egyéb helyszín, addig ő nem támogatja a 
betiltást. 
 
Varga Szabolcs egyetért Balikó Adriennel, valamint nem tartaná szerencsésnek azt, ha a 
fiatalokat elidegenítenék a városvezetéstől egy ilyen lépéssel, a tér mindenkié. 
 
Horváth Bálint kiegészíti ezt azzal, hogy nehéz a határt megszabni ezekben a kérdésekben. 
 
Szigeti Zoltán szerint amíg nincs másiklehetőség, ne tiltsák meg. Az ott gördeszkázónak 
vállalnia kell a felelősséget. 
 
Varga Ferencjavasolja, hogy ezt a vitát folytassák máskor, és egyéb kérdés, észrevétel 
híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 
8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

124/2017. (V. 30.) határozata 
a közterület-felügyelet 2016. évi működéséről, tapasztalatairól 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
közterület-felügyelet 2016. évi működéséről, tapasztalatairólszóló határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

 
 

10. napirendi pont 
Beszámoló a testület határozatainak végrehajtásáról, tájékoztató pályázatokról, 
beruházásokról, az önkormányzat aktuális pénzügyi helyzetéről, az adóbevételek 
állásáról és a polgármester szabadságáról.  

 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika előterjesztőként beszámol az előterjesztésben 
foglaltakról.  
 
Varga Ferencegyéb kérdés, észrevétel híján megállapítja, hogy a GB a beszámolót 
tudomásul vette. 
 
 

11. napirendi pont Egyebek 
A. Javaslat a Martongazda Nonprofit Kft. 2017. I.-III. havi beszámolójának elfogadására 

 
Vörös Péter ismerteti az előterjesztést, két pontosítást kér:  

 az 1. sorban költségvetés-tervezet helyett üzleti tervnek kell szerepelnie; 

 az 1. oldal alján a közvilágításnál a rendszerhasználati díjra nem érkezik külön 
számla. 

A rendszer a tankerület bevonásával tovább bonyolódott, a finanszírozás tekintetében a 
hangsúly a Tankerületre helyeződött. 
 
Varga Ferenc elmondja, hogy a Felügyelőbizottság (továbbiakban: FeB) a beszámolót 
tárgyalta, elfogadásra javasolja. 
 
Gucsek István javasolja, hogy az ügyvezető a féléves beszámolóval együtt terjessze elő a 
2017. évi üzleti terv módosítását is. 
 
Dr. Szabó Tibor megjegyzi, hogy az előterjesztésben lévő táblázatok számára nem 
egyértelműek, a tervekhez képest egészen elképesztő számokat tartalmaz. Kéri, hogy a 
jövőben ne így készítsék el. 
 
Kuna Ferenc a FeB tagjaként elmondja, hogy a FeB ülésén is felmerült ez a kérdés, hogy 
,miért így rendszerez a táblázat, ahol az a válasz érkezett, hogy gazdasági igazgató kérése 
volt. 
 
Varga Ferenc közbeveti, hogy a végeredmény rendben van, de a táblázat valóban kissé 
félrevezető. 
 
Bíró László visszautasítja, hogy ő kérte volna így a táblázat elkészítését. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a módosított határozati javaslatot szavazásra 
teszi fel, majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

125/2017. (IV. 25.) határozata 
a Martongazda Nonprofit Kft. 2017. I.-III. havi üzleti tevékenységéről készült 

beszámolóról 
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Készült: Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága 

2017. május 30. napján tartott nyilvános soros ülésén 

Készítette: Molnár Lívia jegyzőkönyvvezető 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
Martongazda Nonprofit Kft. 2017. I.-III. havi üzleti tevékenységéről készült 
beszámolóról szóló határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
 

12. napirendi pont Egyebek 
B. Javaslat Martonvásár város szabványos közvilágításának biztosítására 

 
Gucsek István előterjesztő ismerteti az előterjesztést, elmondja, hogy a tárgyalások során 
elhangzott, hogy a város mozduljon el az „okos” közvilágítási rendszer felé, erre is kértek 
ajánlatot. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés, észrevétel híján a határozati javaslatot szavazásra teszi fel, 
majd megállapítja, hogy a GB egyhangúlag, 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Gazdasági Bizottságának 

126/2017. (IV. 25.) határozata 
szabványos közvilágítás biztosításáról 

 
Martonvásár Város Önkormányzata Képviselő-testületének Gazdasági Bizottsága a 
szabványos közvilágítás biztosításáról szóló határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja. 
 
A határozat végrehajtásáért felelős: bizottság elnöke 
A határozat végrehajtásának határideje: azonnal 
 
Varga Ferenc kérdést, észrevételt, javaslatot vár. 
 
Dr. Szabó Tibor tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a pénteken a TOP-os pályázatok és TGA-s 
szerződés aláírására sor kerül. 
 
Pfiffer Zsuzsanna örömmel közli, hogy a mezőkölpényi vendégek fogadására a Bethlen 
Gábor Alapkezelő Zrt. 600.000 Ft támogatást nyújt. 
 
Varga Ferenc egyéb kérdés és észrevétel híján 20.40-kor bezárja a GB ülését. 
 

K.m.f. 
 
……………………………….     ……………………………………… 

Varga Ferenc       Balikó Adrienn GB tag 
   GB elnök       jegyzőkönyv hitelesítő 
 

……………………………………… 
Dr. Szabó-Schmidt Katalin Erika 

jegyző 
 
Ellenőrizte: ……………………. 


